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Éltem* 2015 aPR 2 7.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénvl ő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr .
Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Hány katonát vettek állományba? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Honvédség személyi állományának utánpótlásával összefüggésben az alábbi
kérdéseket intézem tisztelt Miniszter Úrhoz :

• 2014. január 1 . és 2014. december 31 . között hány új szerződéses katona kiképzésére
és állományba vételére került sor ?

• 2014. január 1 . és 2014. december 31 . között a képző intézményekben hány tiszt és
altiszt (tiszthelyettes) fejezte be tanulmányait? Közülük hányan kezdték me g
szolgálatukat a Magyar Honvédségben vagy a Honvédelmi Minisztériumban, illetv e
alárendelt szerveinél ?

Budapest, 2015 . április 27 .

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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